
• Ας θυμηθούμε μαζί μερικά αρσενικά ουσιαστικά (ο)

(πρόσωπα, ζώα, πράγματα και ό,τι άλλο βρίσκεται γύρω μας)

Αρσενικά Ουσιαστικά σε -ας

ο μαθητής  

ο δάσκαλος  

ο κηπουρός   

ο άντρας 

ο αέρας  ο πίνακας    

ο χειμώνας  

ο κόρακας 

ο τζίτζικας  

Όπως βλέπεις κάποια αρσενικά ουσιαστικά τελειώνουν 

σε – ας

Με αυτά τα αρσενικά θα ασχοληθούμε σήμερα!



ο φύλακας

ο αγώνας

ο ήρωας

ο άρχοντας

Μπορείς να σκεφτείς τώρα μερικά αρσενικά 

ουσιαστικά σε -ας;

Αρσενικά Ουσιαστικά σε -ας

ο τυφώνας

ο επιστήμονας

ο αιώνας

ο άντρας

Σκέψου ακόμα λίγο ! 

Υπάρχουν κι άλλα πολλά …



Κλίση ουσιαστικών

Τα ουσιαστικά κλίνονται, δηλαδή μπορούν να 
πάρουν διάφορες μορφές όπως:

Ενικός αριθμός

Ονομαστική (ρωτάμε  Ποιος;)

Γενική (ρωτάμε Ποιου;)

Αιτιατική (ρωτάμε Ποιον;)

Κλητική (ρωτάμε Πώς τον φωνάζω;)

Πληθυντικός αριθμός

Ονομαστική (ρωτάμε Ποιοι;)

Γενική (ρωτάμε Ποιων;) 

Αιτιατική (ρωτάμε Ποιους;)

Κλητική (ρωτάμε Πώς τους φωνάζω;)

ο αγώνας

του αγώνα

τον αγώνα

αγώνα

οι αγώνες

των αγώνων

τους αγώνες

αγώνες

Για να κλίνω

σωστά ένα 

ουσιαστικό, 

απαντώ 

προσεκτικά 

στην 

ερωτησούλα

κάθε φορά...



Ας κλίνουμε τώρα μαζί ένα άλλο αρσενικό ουσιαστικό: 

Eνικός αριθμός (ένας)

Ονομαστική (Ποιος;)

Γενική (Ποιου;)

Αιτιατική (Ποιον;)

Κλητική (Πώς τον 

φωνάζω;)

Πληθυντικός αριθμός (πολλοί)

Ονομαστική (Ποιοι;)

Γενική (Ποιων;)

Αιτιατική (Ποιους;)

Κλητική (Πώς τους 

φωνάζω;)

του χειμώνα

τον χειμώνα
χειμώνα

οι χειμώνες
των χειμώνων

τους χειμώνες

χειμώνες

ο χειμώνας
Μην ξεχνάς 

να απαντάς 

στις 

ερωτήσεις..

Δοκίμασε τώρα να κλίνεις προφορικά το ουσιαστικό «ο τυφώνας»



Κλίση ουσιαστικών

Για να δοκιμάσουμε τώρα να συμπληρώσουμε την κλίση των 

ουσιαστικών στον πιο κάτω πίνακα:

Πάρε λίγο χρόνο να σκεφτείς!

αιώνα

αιώνα

αιώνων

αιώνες

άντρας

άντρα

άντρες

αντρών

άντρες

κόρακας

κόρακα

κόρακα

κόρακες

κόρακες

Προσοχή! Στη Γενική του πληθυντικού κάποια ουσιαστικά μεταφέρουν τον τόνο στην 
επόμενη συλλαβή!



Μπράβο!!
Σίγουρα έμαθες να κλίνεις

τα αρσενικά ουσιαστικά σε -ας!


